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内容概要

　　《格列佛游记》是一部神奇的著作，它不是单纯的少儿读物，而是饱寓讽刺和批判的文学杰作。
《格列佛游记》假托主人公格列佛医生自述他数次航海遇险，漂流到小人国、大人国、飞岛国和慧骃
国几个童话式国家的遭遇和见闻，深刻地讽刺、揶揄了英国的社会现实。
《格列佛游记》的艺术特色主要体现在讽刺手法的运用上，尖锐深邃的讽刺是这部作品的灵魂。
数百年来，《格列佛游记》以其内容之丰富、讽刺之辛辣、思想之深刻为人们称道。
它的足迹早已遍及整个世界，在不同文化、不同肤色的读者眼中闪烁着永恒的光芒。
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作者简介

　　北京外国语大学名师团队注释：彭萍、沈忆文、卢欣、王向向、翟康、周炜、胡婷婷、胡钰翎、
马祖琼，这些老师她们都是北外的骨干教师，有着极其丰富教学经验，长期从事英语精读、泛读（其
中很重要的一部分就是指导学生阅读英语名著）、文学、翻译、语言学等教学和研究工作。
可以说，团队的每个成员都是读着这些著作以及更多英语名著的过来人，而且不少还都在继续研读这
些经典著作。
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章节摘录

　　My father had a small estateestate in Nottinghamshire: I was the third of five sons. He sent me to Emanuel
College in Cambridge at fourteen years old, where I resided three years, and applied myself close to my studies; but
the charge of maintaining me, although I had a very scanty allowance, being too great for a narrow fortune, I was
bound apprentice to Mr. James Bates, an eminent surgeon in London, with whom I continued four years. My
father now and then sending me small sums of money, I laid them out in learning navigation and other parts of the
mathematics, useful to those who intend to travel, as I always believed it would be, some time or other, my fortune
to do. When I left Mr. Bates, I went down to my father；where, by the assistance of him and my uncle John, and
some other relations, I got forty pounds, and a promise of thirty pounds a year to maintain me at Leyden: there I
studied physic two years and seven months, knowing it would be useful in long voyages.　　Soon after my return
from Leyden, I was recommended by my good master, Mr. Bates, to be surgeon to the Swallow, Captain Abraham
Pannel, commander；with whom I continued three years and a half, making a voyage or two into the Levant, and
some other parts. When I came back I resolved to settle in London; to which Mr. Bates, my master, encouraged
me, and by him I was recommended to several patients. I took part of a small house in the Old Jewry; and being
advised to alter my condition, I married Mrs. Mary Burton, second daughter to Mr. Edmund Burton, hosier in
Newgate-street, with whom I received four hundred pounds for a portion.　　&hellip;&hellip;
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编辑推荐

　　珍藏&mdash;&mdash;纸本书的最好呈现　　世界传世经典权威注释本的唯美呈现　　北京外国语
大学资深教师倾情编注　　清雅脱俗的纸质装帧  &ldquo;最美图书&rdquo;设计者精心打造　　原汁原
味的著作阅读不再遥不可及　　广大外国名著爱好者值得收藏和分享的英语读物　　一套可以作为礼
物而被拥有的书籍　　《心灵藏书馆》精选英文畅销名著25本图书的完美呈现。
版本精美，适合珍藏。
名师团队注释，文化背景详细注释，包含所有4级以上的难点词汇，使阅读毫无障碍。
词汇语法详细说明，使英语学习者读懂名著，理解名著，爱上名著，收藏名著。
资深翻译教授陈德彰寄语推荐。
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